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Pres(s)praot november 2008

Als de bladeren gaan vallen, komen bij mij de
carnavalskriebels vanzelf weer! 

Vandaag -de 11   van de 11 - zou ik eigenlijk mete e

een aantal oud-prinsen van De Umdraeyers en
onze huidige Hoogheid John I een dagje naar
Keulen gaan om daar het spektakel van de 11  e

van de 11   eens mee te maken. Door bijzonderee

omstandigheden kon dat echter niet doorgaan.
Dan is het schrijven van de maandelijkse
pres(s)praot ook een goede bezigheid.

De 11  van de 11  is het begin van het carnavalsseizoen. Om 11:11 uur wordte e

o.m. in Keulen en in Maastricht het carnavalsseizoen geopend ter
voorbereiding op het komende carnaval.

Rond deze tijd wordt in Doetinchem ook de nieuwe stadsprins gekozen. Dus
Z.D.H. Prins John I die op 21 november a.s. zal aftreden heeft al een opvolger
die op 10 januari a.s. weer wordt gepresenteerd tijdens een Gala in de
Catharinakerk.

Met de 11  heb ik altijd al wat gehad. Vanzelf door mijn voorliefde voor hete

carnaval, de feestdag van Sint Maarten (Martinus, Bisschop van Tours (316-
397) aan wie ik mijn naam te danken heb en het feit dat ik daardoor eigenlijk
een maand te laat jarig ben!

De maand november begon
voor Ruud en Jur Wink met hun
medewerkers toch wel heel
speciaal met de viering van het
100-jarig bestaan van de
Winkgroep in Schouwburg
Amphion. Een begrip en een
mijlpaal in het Doetinchemse.
Bijgaande foto toont de toch 
speciale band aan die onze Lions
Club heeft met Wink.
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Het bezoek aan het Metzocollege op 5 november was de moeite waard. De
presentatie over Nicaragua vond ik knap gedaan door deze leerlingen. En de
rondleiding door het gebouw maakte indruk. Jammer dat die paraplu het
uitzicht op wat nog een binnentuin moet worden en de Nederlandse luchten
niet mogelijk maakt.

Deze maand schrokken we toch weer even met de berichten over de
gezondheid van Rien ter Brugge en gisteren van Toon van Oudheusden. Het
lijkt er gelukkig op dat het voor beiden meevalt en dat wij zowel Koos, Rien
en Toon binnenkort weer kunnen ontmoeten.

Het is voor een aantal van onze Lions  een intensieve periode in aanloop naar
de avond ‘een stem voor een kind’ op zaterdagavond 13 december a.s.
waarvan ik hoop dat jullie deze datum hebben geblokt in jullie agenda’s. 
Zeker na de enthousiaste presentatie van John Brands tijdens de taphap met
onze dames op 29 oktober jl. 

Als er nog een beroep wordt gedaan op Lions t.b.v. ondersteuning tijdens de
Achterhoekse Christmas Fair dan zal hieraan, evenals vorig jaar, zeker
worden meegewerkt. 

Ook de invulling van de jubileumviering op zaterdag 17 januari is in volle gang
en er wordt hard getrokken aan het project 24-4 waarbij inmiddels ook
andere Betrokken Doetinchemmers zijn betrokken.  Alle hierbij betrokken
Lions, heel veel succes en voldoening bij de voortgang van deze projecten.

Nog even dit: Met stomme verbazing las ik in bulletin 251 dat Henk Breuker
op de laatste bijeenkomt tot zijn stomme verbazing hoorde over hetgeen op
die bijeenkomst werd meegedeeld omtrent het tekort van het uitstapje met
Dorsten. Henk was op 3 september jl. toch echt aanwezig toen dat tijdens de
vergadering (waar hij kennelijk ook slapende was) is behandeld en in
stemming is gebracht. Kennelijk had hij ook nog geen kennis genomen van
hetgeen hierover in het verslag van de secretaris (bulletin 250, pagina 13) is
vermeld. Het kan verkeren…

Martin Liefrink, de 11   van de 11   2008e e
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Nooit meer slapen 

De president heeft gelijk: ik was op de bijeenkomst van 3 september
aanwezig toen over het Tekort van Dorsten een onjuist voorstel in stemming
werd gebracht. Ook ik heb toen zitten slapen. Natuurlijk weet ik dat niet
meer, ik zat tenslotte niet voor niets te slapen. (Een volstrekt select
steekpoefje leverde niemand op die het zich wel herinnerde. Misschien komt
dat wel omdat het hh-gedeelte vaak aan het eind in korte tijd moet worden
afgeraffeld en iedereen het liefst naar huis gaat…)

Maar daarmee is de presidentiele koek behalve flauw ook wel op. Want hij
slaat wel erg gemakkelijk de twee tussenliggende maanden over. Immers, in
mijn stukje over dit onderwerp in het vorige bulletin schrijf ik: “… hoorde ik
dat op de laatste bijeenkomst werd meegedeeld…”, hetgeen er al op duidt
dat ik daarbij zelf niet aanwezig was. Het gaat dan ook over de 1 oktober-
bijeenkomst en toen waren wij nog op pad in het land der Katharen en niet
over de septemberbijeenkomst. (Hier leest de president dus wel erg slordig
en ja, bulletin 250 had ik door dezelfde vakantie nog niet gelezen.) Ik meende
gehoord te hebben dat toen een voorstel is gedaan waartegen Henk Drost
protesteerde en waar niets mee gedaan is. Dat voorstel was dus al een maand
eerder gedaan, toen ik kennelijk door slaap overmand was, maar de
gememoreerde opmerking is toen wel degelijk door Henk in oktober
gemaakt. Het bestuur had kennelijk toen nog niet het besluit teruggedraaid.
(Zie bulletin 251, blz 10) Ik hoorde hier overigens over 2 dagen na onze
terugkeer op een party waar ook een aantal Lions aanwezig was.  Direct
kondigde ik, in het bijzijn van een bestuurslid, aan hierover in het volgende
bulletin een stukje te schrijven onder de titel ‘Een dikke onvoldoende.’ Niet
lang daarna sprak ik een aantal andere bestuursleden bij verschillende
gelegenheden en deelde daarbij hetzelfde mee. Een beetje aan de
bestuursboom schudden kan soms geen kwaad. De een kon er om lachen,
een ander keek wat zuur.

Keurig op tijd heb ik de kopij ingeleverd zodat het bulletin volgens afspraak op
de dag van de oktober taphap zou kunnen verschijnen. Door omstandigheden
bij onze editor is hier helaas een vertraging van twee weken opgetreden. Het
bestuur, grotendeels op de hoogte zijnde van de strekking van mijn nog te
verschijnen verhaal, heeft toen (op zich natuurlijk terecht) tijdens de
bestuursvergadering van eind oktober het gewraakte besluit teruggedraaid,
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hetgeen mij door 2 bestuursleden spontaan is meegedeeld voordat het
bulletin een paar dagen later in de brievenbus lag. 

HB  

Verjaardagen

In de afgelopen periode is jarig geweest:

Bart-Jaap Pull ter Gunne 31 oktober (62 jaar)

Bij deze Bart-Jaap (nogmaals) gefeliciteerd.

In de komende maand hopen 

Koos Kuiper 2 december (56 jaar)
Martin Liefrink 11 december (63 jaar)

Chris Geurink 14 december (55 jaar)

hun verjaardag te vieren. 
We wensen hen een fijne verjaardag toe. 
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Verslag bijeenkomst 5 november 2008

Deze keer slechts een kort verslag van de ledenvergadering in het
Metzocollege. Na de verwelkoming door decaan Rob Saulus met gebak i.v.m.
ons jubileumjaar startte de avond startte met een geanimeerde inleiding van
twee leerlingen van het Metzocollege over het reis naar La Libertad in
Nicaragua. U leest daarover ongetwijfeld elders in dit bulletin. Vervolgens
werden wij in groepen rondgeleid door het gebouw. Voor mij was het de
eerste keer om dit toch wel markante gebouw van binnen te bewonderen.
Fantastisch, niet zo zeer architectonisch (vind ik), maar wel wat een ruimte in
die school met de vele voorzieningen en ingerichte lokalen. En het was overal
perfect schoon en opgeruimd. Dat laatste maakte op mij de meeste indruk.

Vanzelfsprekend was er na deze gevulde avond geen ruimte meer om een
hele ledenvergadering te houden. 

! Onder het genot van een drankje in de lerarenruimte meldde de
president bij het lief en leed dat Koos Witkop herstellende is van zijn
operatie en weer thuis is gekomen. Het gaat goed, maar Koos voelde
zich nog niet in staat al weer op de bijeenkomst te zijn. Van hem ook
een groet aan ons allen! 

! Rien ter Brugge heeft kort in het ziekenhuis gelegen en bij hem is een
pacemaker geplaatst. Rien is weer thuis. Dat is dus een goed bericht.
Wij wensen hem een goed herstel toe. 

! Namens alle leden werd ook Henk Drost gecondoleerd voor het
overlijden van zijn vader.

! De president maakte melding van het bestuursbesluit om het op 3
september jl. gedane (en door de vergadering aangenomen) voorstel
om het 50% tekort van de jubileumactiviteit (10-jaar jumelage) alsnog
niet t.l.v. fundraisingspot te brengen maar t.l.v. de algemene reserve
onder het motto ‘beter ten halve gekeerd dan te hele gedwaald’ Dit
naar aanleiding van het door Henk Drost terecht gemaakte bezwaar
tijdens de clubavond van 1 oktober jl.

! Onze Lionsclub heeft t.b.v. een sponsorloop door bakker Alois
Lurvink voor ‘bake for life’   250 euro beschikbaar gesteld en
gemotiveerd waarom.
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! Op 19 november is er een normale taphap. Omdat de website weer
goed werkt zijn alle leden voor de normale clubactiviteiten (taphap en
clubavonden) aangemeld. Leden moeten zich bij verhindering wel
afmelden. Bij voorkeur via de website zodat het voor de secretaris
geen extra werk is om allerlei e-mailtjes apart te verwerken. 

! Wat betreft de activiteiten bracht de president de komende uitreiking
van de Doetinchemse prijs voor de mooiste Vredesposter in
herinnering op vrijdag 7 november. Een activiteit georganiseerd door
onze werkgroep ontwikkelingssamenwerking. Elders in dit bulletin
treft u daarvan het persbericht en een foto aan.

! In de rondvraag herinnerde Henk Drost ons aan de wijnactie. De wijn
kan op zaterdag 15 november bij Hans Kietselaer worden afgehaald
tussen 10.00 en 14.00 uur.

Met een hartelijke groet vanuit Kameroen,

Peter Bob Peerenboom, secretaris.
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Taphap met dames bij het Borghuis

Eindelijk weer eens een vijfde woensdag in de maand. Want dan nodigen de
Lions hun dames uit om onder het genot van een drankje (“tap”) bij te praten
en daarna gezamenlijk de maaltijd (“hap”) te gebruiken. Helaas, zo vertelt ons
onze president, zal dit de enige taphap met dames zijn in dit Lionsjaar. De
andere potentiële vijfde woensdagen vallen uit vanwege bijzondere
omstandigheden. 

Maar dit wordt meer dan goed gemaakt door het geweldige buffet dat Sabine
en Erwin van het Borghuis met hun crew ons voorschotelen. Een keur aan
salades en voorgerechten -veelal met exotische namen-, vlees- en visvariaties,
en als zoete uitsmijter een geweldig dessertbuffet. Iedereen is onder de
indruk van het gebodene en de vriendelijke bediening van de mensen van het
Borghuis, die ondanks hun handicap, ons het gevoel geven gewaardeerde
gasten te zijn van een professioneel restaurant. Wat het natuurlijk ook is.

! Tijdens dit lekkere eten refereert onze president aan het feit dat we
met z’n allen nog geen jaar geleden met de handen in de lucht en
sjoenkelend op echte Doetinchemse carnavalsmuziek Prins John
(Brands) begroetten in datzelfde Borghuis. 

! Verder deelt de president mee dat Koos Witkop voorspoedig herstelt
van een grote operatie. 

! Vanwege zijn 76ste verjaardag wordt Hans Bruyn toegezongen. Dit
keer uit extra volle borst, immers onze dames mengen hun
sopraanstemmen met de baritons en bassen van de heren.  Hans
toont zich erkentelijk met een rondje. 

! John Brands, wat een activiteiten ontplooit hij toch, complimenten,
maakt ons enthousiast over het project “Een stem voor een kind” op
13 december in de Catharinakerk. Houd deze datum vrij! Meer
informatie op onze website, waar alles uitvoerig wordt beschreven
http://www.lionsclubdoetinchem.nl/cmm/nieuws/userfiles/informatie
map.pdf 

! Ruud Wink nodigt iedereen uit het 100-jarig bestaan van de fa. Wink
mee te vieren op zaterdag 1 november in Amphion. En Jannie
Thijssen vindt het jammer een goede buur te verliezen. Want Ruud en

http://www.lionsclubdoetinchem.nl/cmm/nieuws/userfiles/informatiemap.pdf
http://www.lionsclubdoetinchem.nl/cmm/nieuws/userfiles/informatiemap.pdf
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Dinie gaan ook nog eens verhuizen. Ze worden, na een kort tijd in het
gastenverblijf van de familie Kietselaer, de nieuwe buren van Jan en
Lidwine van Iersel. Zo blijft alles toch nog in de (Lions)familie. 

! Rien ter Brugge tenslotte, blijkt niet aanwezig te kunnen zijn vanwege
‘wegraking’ in Haarlem. Inmiddels te Doetinchem in het
Slingelandziekenhuis voorzien van een pacemaker kan Rien de wereld
weer aan.

Dit alles zo opschrijvend begin ik me een soort Henk van der Meyden te
voelen, nu met de rubriek Privé voor het Lionsbulletin. Maar het is
kenmerkend voor onze Lionsclub dat er een warme en welgemeende
belangstelling is voor elkaars wel en wee. En zo’n voortreffelijke taphap met
dames past helemaal in dat Lionsgevoel.

Henk Drost 

1  Prijs Vredesposter naar Alicia Derks
e

Peace Poster Contest

Het was een gezellige drukte vrijdagavond 7 november in het restaurant van
het verzorgingscentrum “Het Weerdje”. Opgewonden kinderen met hun
ouders waren daar verzameld voor de prijsuitreiking van de internationale
tekenwedstrijd “Vrede begint bij mij”. Dit initiatief van Lions Club

International is dit jaar in
Doetinchem voor de eerste
keer georganiseerd door de
Lions Club Doetinchem. 

Leerlingen van groep 8 van
acht  b a s i s s cho len  in
Doetinchem, Wehl en
Gaanderen hebben de
afgelopen weken hard
gewerkt aan hun tekening
voor deze wedstrijd.

Vrijdag was het grote
moment daar:  Alicia Derks
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van de Wegwijzer locatie ‘t Venneslag,
Merel Schouten van de Wegwijzer
locatie de Peppel en Pleun van den Berg
van Wis en Wierig wonnen de 1e, 2e en
3e prijs: respectievelijk  een theaterbon
voor Amphion ter waarde van € 100, een
Fair Trade hangmat waarin je over vrede
weg kunt dromen en een prachtig boek
over Unicef. Hun tekeningen worden
opgestuurd naar het landelijke
Lionsdistrict voor een verdere selectie.

De uiteindelijke wereldwinnaar wordt bekend gemaakt in het gebouw van de
Verenigde Naties in New York en wint een reis voor 3 personen naar

Amerika.

Alle posters (dus niet alleen de
prijswinnaars) waren nog tot en
met vrijdagmorgen 14 november
te bezichtigen in zorgcentrum Het
Weerdje in Doetinchem. De
winnende posters van de 8
deelnemende klassen hadden een
mooie ereplaats gekregen op het
podium van het restaurant. 

Peter Bob Peerenboom
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Il y a 800 ans…(2)

Het is leuk om een reactie te krijgen op een verhaal dat in het bulletin is
verschenen, ook als dat een kritische opmerking inhoudt. Je blijft er scherp
door.

Zo stuurde Toon van Oudheusden mij in een mail: “Echter is er een duidelijke
lapsus m.b.t. paus Innocentius III. Deze was, zoals alle pausen gekozen, gewijd
was hij al.” En daarmee toont hij in één zin twee dingen aan: ik ontbeer een
gymnasiale educatie (want ik had nog nooit van een lapsus gehoord) en ik heb
geen katholieke achtergrond. Op onderzoek uit dus.

Een lapsus is gelukkig niet zo erg. Het betekent gewoon een vergissing of
misstap. In dit geval lijkt het laatste het meest op zijn plaats. Want pausen
worden inderdaad niet gewijd, maar gekozen. 

Wijdingen zijn er overigens in gradaties. Van oudsher zijn er zeven
wijdingsgraden, vier daarvan zijn de lagere wijdingen (ostiarius ofwel koster,
lector, acoliet of misdienaar en exorcist of bezweerder) en drie zijn de
hogere: subdiaken, diaken en priester. (De wijding tot bisschop wordt gezien
als de volheid van het priesterschap en dus ingedeeld onder de noemer
priester, maar wordt ook wel als een aparte wijding genoemd.) In het
overgrote deel van de Katholieke kerk zijn de 5 laagste wijdingsgraden sinds
het Ministeria quaedam van Paus Paulus IV sinds begin 1973 achterwege
gelaten. De acoliet en lector werden niet
meer gewijd, maar aangesteld. Het
kardinalaat is een eretitel  en kent geen
wijding, een kardinaal wordt gecreëerd. 

Innocentius III werd in 1190 tot bisschop
gewijd en in 1198 op 38-jarige leeftijd tot
paus gekozen, ongetwijfeld aan de wereld
voorgesteld met de beroemde woorden:
“Annuntio vobis gaudium magnum: Habemus
Papam”.

(Voor eenvoudige MAVO klantjes zoals uw

redacteur, dit betekent: “Ik verkondig u een grote

vreugde. Wij hebben een paus.” - red.)
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Verder geeft Toon aan dat Innocentius niet de plaatsvervanger was van de
apostel Paulus, maar de opvolger van Petrus. Die twee namen heb ik
inderdaad verwisseld. De “rechte straat” in Damascus heeft kennelijk meer
indruk op mij gemaakt dan de St. Pieter. Maar de door mij geraadpleegde
bron “Het land der Katharen” van Ankie Nolen spreekt op blz 63 wel degelijk
over de paus als plaatsvervanger van Jezus Christus zelf om daarmee aan te
geven dat Innocentius zich niet alleen zag als hoofd van de kerkelijke
organisatie, maar zich bovendien (ver) verheven voelde boven de seculiere
heersers. Opvolger van Petrus klinkt toch minder indrukwekkend dan
plaatsvervanger van Christus. En inderdaad, Innocentius III wordt beschouwd
als een van de grootste pausen die de kerk op het toppunt van haar
wereldlijke macht bracht. (In 1985 combineert Gerard Reve in “Roomse
Heisa” naar aanleiding van het pausbezoek aan Nederland dit in een prachtige
zin “… alles moeiteloos samenvoegend tot het onomstotelijke bewijs van de
onomstotelijke waarheid volgens welke Karol Wojtola, zich  noemende en
schrijvende Paus Johannes Paulus II, zich de rechtmatige opvolger van Petrus
en de rechtmatige plaatsbekleder op aarde van Christus mocht noemen.)

Tenslotte vindt Toon dat de Dominicanen er maar mager vanaf komen.
Terecht schrijft hij dat de Orde speciaal gesticht was om in het openbaar het
debat met de katharen aan te gaan. Daarin hadden ze weinig succes, zoals het
eerder al de stichter van de orde, Dominico de Guzman niet lukte om zijn
missiewerk onder de Katharen succesvol te laten zijn. De Dominicanen
hebben in opdracht van paus Gregorius IX sinds 1232 een pijnlijke rol
gespeeld in de inquisitie tegen de Katharen, die nog  verergerd werd door de
goedkeuring van paus Innocentius IV in 1243 om martelingen toe te staan,
uitgerekend het jaar waarin Monségur veroverd werd. Die martelingen
vonden al veel eerder plaats , maar hier gaat het om martelingen toegepast
door kerkelijke functionarissen. Niet iets om trots op te zijn. Of om veel
aandacht aan te geven.

“Ik zal een verbetering van jouw kant op prijs stellen.” eindigt Toon zijn mail.
Een wens waar ik hiermee gaarne aan voldoe.

HB  
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Bezoek aan het Metzocollege

Het was een wel heel feestelijke ontvangst, ons bezoek aan het Metzocollege:
koffie en gebak stonden klaar. Het lijkt wel de opmaat te zijn naar ons 50-jarig
feestje, want dat was de reden van dit extraatje. En misschien was het ook
wel een blijk van waardering voor de contacten die onze club al sinds een
aantal jaren met het Metzo onderhoudt.

Zo memoreerde Rob Saulus onze bemoeienis met de Metzo-regatta (dit jaar
al voor de derde keer gehouden), het project microkrediet (dat ook een
vervolg krijgt) en de bijdrage die wij hebben gegeven aan de school om de
reis van een aantal leerlingen naar La Libertad mogelijk te maken. Een reis die
overigens samen gemaakt werd met leerlingen van het Ludgercollege, het
AOC  en het Graafschapcollege.

Om daarover te vertellen waren Tess Knoester
(examenjaar TL) van het Metzocollege en Wendy
Zwiep van het AOC (mbo bloemschikken) gevraagd
een presentatie te houden over hun reis van 12 juli tot
3 augustus jl. naar Nicaragua. Een reis die vooral
mogelijk werd gemaakt door een geldelijke bijdrage
van maar liefst 75 % van de kosten door Xplore, een
instelling gefinancierd door BuZa met als doel het voor
jongeren tussen 12 en 30 jaar mogelijk te maken zelf
te ervaren hoe de situatie in ontwikkelingslanden is.

Doel van de reis was verder om de samenwerking tussen jongeren daar en
hier te verstevigen en de leerlingen in Doetinchem bewust te maken van de al
18-jaar bestaande band (DOS) tussen Doetinchem en La Libertad.

Het is voor de 16 deelnemers een onvergetelijke reis geworden.
Kennismaken met armoede, bedelarij, drugs en het leven in krottenwijken is
een ervaring die waarschijnlijk wel levenslang zal heugen.

Zo’n reis onderneem je niet onvoorbereid. Op school waren een aantal
groepen geformeerd die elk een verschillend aandachtspunt onder de loep
zouden nemen: o.a. Natuur en milieu, sociaal-culturele aspecten, onderwijs
en de millenniumdoelen. Tijdens voorbereidingsweekenden werden
aandachtspunten nader uitgewerkt en activiteiten voorbereid.



Lions Club Doetinchem Bulletin nummer 252 - november 2008

Pagina 17

Zo passeerden tijdens de presentatie de
onverantwoorde bomenkap ten gunste van een
belangrijke inkomensbron, de goudmijn, en de
milieuverontreiniging (vooral door het kwik uit de
kleinere mijnen) de revue.

De millenniumdoelen zijn in 2000 door de VN
opgesteld. De bedoeling is om die in 2015
gerealiseerd te hebben. De aandachtsvelden daarbij
zijn: het uitbannen van

honger, de mogelijkheid scheppen voor kinderen
om naar school te gaan, het realiseren van gelijke
rechten tussen mannen en vrouwen, het
terugdringen van de kindersterfte, idem van de
zwangerschapsterfte, het verminderen van ziektes
zoals Hiv/Aids, het creëren van een duurzaam
leefmilieu en het mogelijk maken van een eerlijke
handelspositie. (Ook de gemeente Doetinchem wil
hier actief aan bijdragen. Om dat duidelijk te maken
is onlangs op het Simonsplein een Millenniumbord onthuld.)

Op sociaal-cultureel gebied speelde vooral de dans
een rol. Maar ook tijdens sportontmoetingen en
feesten konden de deelnemers een goede inkijk
krijgen in de lokale gebruiken en rituelen. Opvallend
was dat geloof een zo belangrijke rol speelt in de
Nicaraguaanse cultuur. Veel indruk maakte het
verhaal van een meisje dat een dienst niet in de kerk
durfde bij te wonen omdat zij geen geld voor de
collecte had. Of kerkgangers

die stiekem voor de collecte het kerkgebouw
verlieten. Armoede en gevoelde schaamte daarover
kunnen niet beter worden geïllustreerd. 

Gebrek en armoede was ook zichtbaar in het
onderwijs. De leerlingen hebben lessen bezocht en
zelf les gegeven. Bij veel leerlingen is er thuis geen
geld om een schooluniform aan te schaffen. Vaak
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ontbreekt er lesmateriaal. Toch is belangrijk om veel
aandacht te geven aan goed onderwijs. De regering
zal het niveau van de leraren moeten verhogen en
de voorzieningen aanzienlijk verbeteren. Juist hier
kan Doetinchem in de materiele sfeer wellicht van
betekenis zijn. Zo kunnen computers van het
Graafschapcollege die hier afgedankt zijn, daar nog
goed gebruikt worden. Zo is er in la Libertad ook
een (soms wel beperkte) internetverbinding die tot

contacten tussen leerlingen onderling leidt. Ook een
paar maanden na de reis zijn er nog steeds e-
mailcontacten tussen leerlingen.

Ondanks, of misschien wel juist door de armoede
waarin de kinderen daar zijn opgegroeid zijn de
kinderen hoopvol over hun toekomst. Allemaal willen
zij later een eigen familie hebben en een eigen huis.
Over de beroepskeuze lijkt ook al te zijn nagedacht:
arts, advocaat, lerares,
i n g e n i e u r ,  h e t  l i j k e n

kinderwensen die over de gehele wereld voorkomen.
Natuurlijk willen zij ook allemaal voldoende geld
hebben en kunnen reizen. Dat zoiets misschien eerst
op lange termijn mogelijk zal zijn snappen zij ook wel.
Voor de korte termijn is voor de meeste kinderen

erg belangrijk om zoveel
mogelijk plezier te hebben,
hetgeen ook betekent zo veel mogelijk leren.

Al met al een boeiende presentatie door beide dames
met flair gebracht. Maar de vraag blijft wel een beetje
bij mij hangen wat het effect van een dergelijke reis is
op de school zelf, zeker op de langere termijn. Nog
geen handvol leerlingen die een dergelijke reis mag
meemaken, maakt dat vast moeilijk.
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Na de presentatie werd de club in drie groepen gedeeld om een rondgang
door het gebouw te maken. Teamleider onderbouw Gerrit Massen, docent
maatschappijleer Freek Sprong en Rob Saulus hadden geen enkele moeite om
zich van deze taak enthousiast en met trots te kwijten. Het gebouw leent zich
daar natuurlijk ook wel voor. Je vindt het een prachtgebouw of het is je een
gruwel in het oog, één ding is zeker: het laat je niet onberoerd. Dat bleek
direct al in mijn eigen groep waar heel wat opmerkingen pro en contra
werden gemaakt over heel gewone zaken als bijvoorbeeld de hoogte van de
deuren, de materiaalkeuze, de hoeveelheid ramen, de ellende van de hitte, de
vorm van de schuine muren en het vooralsnog mislukken van het tuinproject.

Het verwarrende van het gebouw werd zonder enige twijfel het best
weergegeven door Henk Kets, die zich in ver- of bewondering afvroeg:
“Hoeveel moet ik drinken om te zien dat alles recht staat.”

Al met al een buitengewoon geslaagde avond. En als je meer info wilt over de
reis van de leerllingen naar Nicaragua, kijk dan eens op www.holalalibertad.nl.
Onder ‘nieuws’ vind je een uitgebreid reisverslag en talloze foto’s gemaakt
tijdens deze reis. HB  

http://www.holalalibertad.nl
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Een onvergetelijke avond

Dat werd ons in het vooruitzicht gesteld
in de uitnodiging om het eeuwfeest van
de Winkgroep bij te wonen. Al even na
19.00 uur stroomde de foyers in
Amphion vol, liepen pupillen van Theo
Soontiëns in fraaie kleding uit Dickens
tijd vooral te vragen “of zij even mochten
passeren” al doende een sfeer creërend
van gespannen verwachting van wat gaat
komen en even later zaten zo’n 700

mensen op 1 november jl gespannen te kijken naar wat zou komen. “Want er
zijn maar vier mensen die daarvan op de hoogte zijn” had Ruud een paar
dagen daarvoor nog gezegd.

Uiteraard was daar als eerste de ovationele binnenkomst van Jur en Ruud met
hun echtgenotes. Stemmig en feestelijk gelijk gekleed, ietwat verlegen om
zich heen kijkend, voorzichtig wuivend namen zij hun plaats in en kon het
festijn beginnen. 

Op een enorm tv-scherm zagen wij het RTL-7 nieuws voorbij trekken met de
laatste economische nieuwtjes van de dag. Onderaan verschenen de
hoofdpunten en de koersontwikkeling van de dag en het eerste gelach klonk
toen daar ook onder bleek te vallen dat het personeelsbestand van de
Winkgroep uit 36 personen bestaat en dat Wink ook veel sportverenigingen
sponsort. Ook de Wink-aandelen  bleken het buitengewoon goed te doen,
kredietcrisis of niet. RTL-7
presentator Peter van Zadelhof
deed het “land” kond van het feit
dat op deze memorabele dag het
belangrijkste economische nieuws
zich afspeelde in het Doetinchemse
Amphion, waar de aandeel-
houdersvergadering van de
Winkgroep zich zou afspelen.
Alvorens daar naar over te
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schakelen liet hij de beursanalist de Winkkoers toelichten, waarbij van
Zadelhof niet schroomde om de enige dip in het koersverloop te wijten aan
de tijd dat Roos Wink in het boekencentrum werkte, hetgeen tot een hilarisch
gelach leidde.

Helaas lukte de directe overschakeling naar Amphion niet en dus zou van
Zadelhof zelf even gaan kijken, en, hoewel je het al voelde aankomen,  was
het toch een verrassing toen hij in eigen persoon het podium betrad. (Een
paar dagen na het feest hoorde ik van Ruud dat Peter van Zadelhof ooit bij
Wink heeft gewerkt in, jawel, dezelfde tijd dat Roos daar ook werkte…)

Na enige (k)winkslagen, zoals dat het ingezamelde geld bij een vorig jubileum
niet aan kunst maar stiekem aan een verre vakantie was besteed, werden Jur
en Ruud het podium opgeroepen om vragen van aandeelhouders te
beantwoorden.

Peter’s opmerking dat het van een afstandje net een komisch duo leek was
niet eens ver buiten de waarheid. Met de microfoon in de hand ging Peter de
zaal in om enkele “aandeelhouders” kritische vragen te laten stellen. Maar het
feit dat je dan jezelf terug ziet op het enorme scherm vormde daarbij een
grote barrière.  Koos Kuiper was de ongelukkige om als eerste aan de beurt
te zijn. Gevraagd naar een typering van de beide broers Wink gaf hij (bewust
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of onbewust, gelet zijn latere optreden op het podium?) er blijk van toch
weinig kijk te hebben op de eigenschappen en karakters van de beide
Winkbroers. Die het op hun beurt wel weer gemakkelijk kregen om dit
uitgebreid recht te zetten. Komisch was ook weer wel dat een volgende
“aandeelhouder” niet veel meer wist uit te brengen dan dat hij de beide
heren nooit eerder had gezien. (Ruud vertelde later dat dat wel klopte: het
was de man van een schoonmaakster die pas drie weken in dienst was.) Hoe
dan ook, het was een meer dan vermakelijk onderdeel dat toch wel degelijk

een inkijkje gaf in de
complementariteit van de
karakters die voor een
b e l a n g r i j k  d e e l  t e n
grondslag ligt aan het
succes van de Winkgroep,
die zij zelf eigenlijk liever de
Wink fami l ie  noemen.
Daarmee de  nadruk
leggend op het belang van
een goede sfeer in het
bedrijf, een sfeer die
iedereen zal herkennen die
met de Winkgroep op wat

voor manier ook te maken heeft.

Daarna was het tijd voor muziek. Daarvoor waren niet minder uitgenodigd
Jan Rietman and Friends. 

Ook Jan, geboren Doetinchemmer en goed bekend met de firma Wink, heeft
dit jaar een jubileum te vieren: hij zit 40 jaar in het vak. En het Winkfeest was
een van de eerste bijeenkomsten waar hij zij jubileumshow speelde. Samen
met geweldige muzikanten en dito zangeressen en zanger. Veel herkenbare
songs uit de laatste 40 jaar werden indrukwekkend en vooral sfeervol
gespeeld en gezongen. 

De bekende Jody Pijper blonk uit in onnavolgbare imitaties van hits, Jan zelf af
en toe te popi en ordi, en ook een geweldige zanger en zangeres, waarvan
het mij niet lukt de namen te achterhalen, maar wel leer dat zij gewoon deel
uitmaken van de ook al jarenlang bekende Jody Singers. Allemaal hebben zij
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bijgedragen aan de enthousiaste sfeer in de zaal die al voor de pauze bijna
overal voelbaar was. 

Tijdens de pauze even tijd om een drankje te nuttigen en hier en daar wat bij
te praten. Heel typerend vond ik Ruud, die heel Amphion doorliep om zoals
hij zei “even een praatje te maken met mensen die ik niet zo vaak zie”. Niks
geen middelpunt van het feest, altijd belangstelling voor anderen en daarbij
misschien wel het liefst op de achtergrond. Hoed af!

Overigens vond ik het leuk om ons vroegere lid Paul Bosman in de pauze te
spreken. Het gaat hem gelukkig
redelijk goed. Ook z ijn
Apeldoornse Lionsclub bestaat
dit clubjaar 50 jaar, dus even
gevraagd hoe zij daar invulling
aan geven. En jawel, ook zij
houden een receptie (en ook nu
lukte het mij niet de portee
daarvan te vinden), en ook zij
h e b b e n  e e n  i m p o r t a n t
maatschappelijk project vooral
gericht op bedrijfsleven en
jongeren. En begin volgend jaar
gaat de club met eega’s een weekend naar Vlieland om gezellig uitwaaiend en
wandelend de clubband op een gezellige manier te versterken. (Het liefst zou
ik ons lustrum liever ook zo gevierd hebben met bv. een weekend Berlijn, in
ieder geval anders dan het nu aangekondigde jubileumgala, dat natuurlijk niets
meer is dan een opgepimpte taphap met dames in een akoestisch rampgebied
met een combootje en vast wel een komische act.)

Na de pauze verscheen onze Koos Kuiper op het toneel om aan te kondigen
dat het op een 100-jarig feestje gewoon is dat de burgemeester acte de
présence geeft. Die op zijn beurt dan weer refereert aan de wat ongelukkige
karakterbeschrijving van de Wink-brothers eerder op de avond door Koos.
Vervolgens natuurlijk een toepasselijke felicitatie aan de Winkgroep, beloond
met het toekennen van de “trotsplek” van de Gemeente Doetinchem. Alom
enige verbazing want bijna niemand had daar ooit van gehoord. Logisch want
het was pas voor de tweede keer in de stedelijke geschiedenis dat deze
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onderscheiding werd toegekend. En dus werd de oorkonde met gepaste trots
door Ruud en Jur in ontvangst genomen. ( Een paar dagen later ontdekte ik
dat de “trotsplek” van recente datum is. Het Slingeland ziekenhuis viel in
augustus jl. de eer te beurt als eerste hiervoor in aanmerking te komen toen
het uit een AD-test het beste Gelderse ziekenhuis bleek te zijn. Het zou mij
niet  verbazen als dit idee uit de burgemeesterskoker is gevallen.)

Daarna weer alle ruimte voor
Jan Rietman en zijn vrienden.
Het begon allengs steeds meer
een meezingconcert te worden,
zeker toen tot verrassing van
iedereen Bennie Jolink op het
toneel verscheen. Het laat zich
raden dat hij, pilsje onder
handbereik, de zaal uit het dak
liet gaan en er vanaf het begin
hard werd meegezongen. Zeg
maar gerust Oerend Hard. Tot schrik een beetje van de Jody Singers, die
weliswaar de tekst voor zich kregen, maar in zo’n klein lettertype dat het
onleesbaar voor ze was.

Zo eindigde dan een daadwerkelijke onvergetelijke muzikale avond. Die een
vervolg kreeg in een meer dan gezellige after party waarbij het vocht rijkelijke
stroomde, de hapjes verzorgd door Zet Borghuis meer dan voortreffelijk
smaakten en de stal van Theo Soontiëns hun variété bijdrage leverde.  Het
bleef nog lang gezellig in Amphion.

Jur en Ruud hadden inderdaad niets te veel beloofd.  

HB  
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Commissies 2008-2009

� 24-04-09 
Bert Lamers, voorzitter
Toon Gasseling, vice-voorzitter
John Brands
Henk Breuker
Henk Drost
Marnix Jansen Venneboer
Martin Liefrink
Jos Niesink
Theo Soontiëns
Hans de Vries
Ruud Wink

� ACF

John Brands, voorzitter
Henk Breuker

Chris Geurink 
Jan van Iersel
Bart van der Laan

Theo Soontiëns

� Activiteiten
Hans de Vries, voorzitter
Herman van den Broek, vice-voorzitter
Hans Kietselaer
Bart van der Laan
Jan Loggers
Bart-Jaap Pull ter Gunne

�  Bulletin & ICT 
Henk Breuker, voorzitter
Theo Soontiëns, vice voorzitter 
Han Meibergen, content officer
Henk Drost, photo-officer
Marnix Jansen Venneboer, photo-officer 2
Henk Dijk
Bart-Jaap Pull ter Gunne, cartoon & puzzle
Kees van Steenbergen, ICT officer
Ruud Wink

�  Interservice 
Henk Breuker
Bert Lamers

�  Jeugd 
Henk Dijk, voorzitter
Gerard Roelofsen, vice-voorzitter
Chris Geurink

�  Jumelage
Henk Drost
Marnix Jansen Venneboer
Jan van Iersel
Han Meibergen
�  Kascontrole 
Hans Kietselaer
Aart van Silfhout

�  Leden
Bert Lamers, voorzitter
Tom Jacobs
Toon Gasseling

�  Milieu
Hans Bruyn
Koos Kuiper
�  Tail Twisters
Chris Geurink
Jan Jurriëns
� Guiding Lions LC 
Montferland-Emmerich
Henk Breuker
Jan Kruit

� We S erve 
Wim Frommé, voorzitter
Ruud Wink, vice-voorzitter
John Brands, manager projecten 
Jan van Iersel, secretaris
Jos Niesink
Kees van Steenbergen

� Privilage Members
Rien ter Brugge
Arnold van der Goot
Theo Kamps
Henk Kets
Harm Kloosterboer
Jan Kruit
Toon van Oudheusden
Koos Witkop

� Members at large 
Henk Heezen
Gerard Hehenkamp
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Agenda 2008-2009

3 september 2008 19.45 uur Lezing Het ei voor & na 1945 - Th. Rougoor

17 september 2008 18.00 uur Tap Hap

26 september 2008 13.00 uur Metzo Regatta

1 oktober 2008 19.45 uur Clubavond

15 oktober 2008 18.00 uur Tap Hap

18 oktober 2008 19.30 uur Jeu de Boulle avond

29 oktober 2008 18.00 uur 5  woensdag - het Borghuise

5 november 2008 19.45 uur Bezoek Metzo-college

19 november2008 18.00 uur Taphap

3 december 2008 19.45 uur Lezing Ferry Nahon (Marktlink)

11-13 december 2008 de ACF met op 13 december Lionsnight

17 december 2008 18.00 uur Tap Hap

17 januari 2009 14.00 uur Jubileumreceptie villa Ruimzicht

20.00 uur Jubileumgala  in villa Ruimzicht

4 februari 200 19.45 uur Clubavond - herhalingsoefening reanimatie

18 februari 2009 18.00 uur Tap Hap

4 maart 2009 19.45 uur Freddie Heinzel, advocaat te Kleve en lid van
LC Montforland/Emmerich spreekt over
Nederlands-Duitse betrekkingen.

18 maart 2009 18.00 uur Taphap

1 april 2009 19.45 uur Martin Kaal en Herman van Zandbrink over
rol van de Provincie in Achterhoek /Liemers

15 april 2009 18.00 uur Taphap

24 april 2009 ?? Jubileumactiviteit in Schouwburg Amphion 

6 mei 2009 19.45 uur Clubavond

20 mei 2009 18.00 uur Tap Hap

3 juni 2009 19.45 uur Frans-Jan Liefrink over Kiros/Pompestichting

17 juni 2009 18.00 uur Tap Hap

1 juli 2008 18.00 uur Bestuursoverdracht met Papillons 
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